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Verplaatsing heroinepost alleen met steekhoudende 
argumenten  
Werkgroep gaat zich richten op veiligheid en overlast. 
 

door Berrie van Helden ARNHEM – Omwonenden gaan samen met 
vertegenwoordigers van de gemeente Arnhem en Ziekenhuis Rijnstate afspraken 
maken omtrent de mogelijke komst van een heroinepost naar het ziekenhuisterrein 
in Arnhem. 
Zij starten met een werkgroep die zich richt op zaken als veiligheid en overlast. 
Dat is de uitkomst van een gisteravond gehouden, drukbezochte informatie-
bijeenkomst over de behandelruimte waarin verslaafden onder medisch toezicht 
heroï ne kunnen krijgen. 
De komst van de post staat volgens wethouder Barth van Eethen niet ter discussie. 
„Uitsluitend steekhoudende argumenten kunnen ertoe leiden dat wij ons besluit 
heroverwegen”. Ondanks de zorgen vanuit de wijk is hij ervan overtuigd dat de 
post niet tot meer overlast in de straten rondom het ziekenhuis zal leiden. „Komt 
die overlast er toch, dan kan dat tot gevolg hebben dat wij de behandelruimte 
verplaatsen. Wij zullen de post zeker niet sluiten.” 
De buurtbewoners begrepen ook niet waarom de gemeente per se bij Ziekenhuis 
Rijnstate een behandelruimte voor maximaal vijf jaar wil neerzetten. „ Een 
gemeente als Groningen heeft daar goede ervaringen mee”, zei Van Eethen. De 
praktijk wijst volgens hem uit dat wanneer verslaafden  niet meer dagelijks 

 Omwonenden snappen niet 
waarom behandelruimte 
voor verslaafden bij 
Ziekenhuis Rijnstate moet 
komen. Ze zijn bang voor 
problemen in hun buurt. 
 

tientallen euro’s hoeven te scoren om aan drugs te 
komen, zij beginnen te denken aan het verbeteren van 
hun gezondheid. „Dan is een ziekenhuis dichtbij zo’n 
behandelruimte ideaal.” 
 
 
 

 
 


